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1. Mötets öppnande 

Ordförande, Sandra Andersson öppnade mötet. 

2. Fastställande av röstlängd 

Röstlängd fastställs vid behov. 

3. Val av ordförande för mötet 

Sandra Andersson valdes till mötesordförande. 

 

4. Anmälan av styrelsens val av sekreterare vid årsmötet 

Wilma Törnkvist valdes till sekreterare. 

 

5. Val av protokolljusterare och rösträknare 

Marina Berg och Jenny Lindström valdes till protokolljusterare respektive rösträknare. 

6. Fastställande av föredragningslista 

Dagordningen för årsmötet fastställdes.  

7. Fastställande av om mötet blivit utlyst på rätt sätt 

Årsmötet har blivit utlyst på rätt sätt. Årsmötet utlystes en månad tidigare på 

respektive kommunikationskanal; facebook, hemsidan och mail.  

8. Behandling av verksamhets- och förvaltningsberättelser 

Ordförande för mötet presenterade verksamhets- och förvaltningsberättelsen.  

9. Revisorernas berättelse 

Ordförande för mötet presenterade revisorernas berättelse. 

10.  Fastställande av balans-och resultaträkning 

Styrelsen fastställde balans- och resultaträkningen.  

Resultat för räkenskapsåret 2024; -41 416,85 kronor.  

Totalt kassa och bank; 332 618,52 kronor.  



11.  Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen 

Styrelsen får ansvarsfrihet.  

12.  Fastställande av verksamhetsplan och budget för kommande verksamhetsår 

Ordförande för mötet presenterade förslag av verksamhetsplan för 2025:  

Styrelsen för verksamhetsåret 2024 föreslår till styrelsen för verksamhetsåret 2025 att 

nya styrelsen har ansvar att planera och genomföra 2025 års arrangemang utifrån 

önskemål och behov, se nedan:  

- 1*/2* dressyrtävling häst på hösten  

- Klubbmästerskap  

- Arrangera någon form av träning och eller utbildning för intresserade i samarbete 

med Stall Lindsberg  

- I samarbete med Berit Källung planera och ansvara för aktuella och efterfrågade 

aktiviteter  

- Hoppning för de mindre rutinerade ryttarna  

- Dressyr för de mindre rutinerade ryttarna  

- Spökkväll  

- Teorivecka  

- Tömkörning / WE  

- Övriga arrangemang anordnade av klubben  

 

De flesta av dessa aktiviteter arrangeras vid Stall Lindsberg och vi erbjuder för det 

mesta både medlemmar och icke medlemmar att delta på våra aktiviteter. Är man inte 

medlem så får man gärna komma och vara med, prova på eller titta hur vi anordnar. 

Detta har tidigare givit några nya medlemmar och ideella krafter. 

 

Årets mål:  

• Aktiviteter för barn och ungdomar samt vuxna. För att stärka sammanhållningen i 

föreningen.  

• Fortsätta arbetet med vår värdegrund och arbeta för att den ska vara ett levande 

dokument.  

• Söka idrottslyftets bidrag så vi kan anordna fler aktiviteter och utbildningar till bra 

priser.  
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• Försöka nå ut till så många som möjligt via mail, hemsida, Instagram och Facebook. 

• Få ut ännu fler tävlingsryttare som visar upp vår förening och föregår med gott 

exempel.  

• Förbättra och bidra till folkhälsan.  

Fortsätta arbetet för att ha en ren och trivsam anläggning för våra hästar och 

människor som rör sig vid Stall Lindsberg. Detta genom att vi arrangerar städdagar vid 

Stall Lindsberg 2ggr/år i samarbete med Berit, samt underhåll av vår klubbstuga. 

 

Årsmötet fastställde verksamhetsplan för 2025. 

13. Fastställande av årsavgift för nästkommande år 

Årsmötet fastställde årsavgift för nästkommande år; junior 325 kronor, senior 375 

kronor och stödmedlem 100 kronor. Den nya avgiften fastställdes i förhållande till 

Svenska ridsportförbundets medlemsavgift och medlemsförsäkring. Den nya 

årsavgiften för år 2026 kommer att presenteras i medlemsutskicket som skickas ut i 

början på april.  

14.  Övriga ärenden som enligt 15 § kan upptas till beslut på årsmötet 

Årsmötet har inga övriga ärenden att fatta beslut om.  

15.  Beslut om antal styrelseledamöter och suppleanter inom ramen för det i 24 § 

andra stycket angivna antalet 

Årsmötet beslutar om 5+2. 

16.  Val av ordförande för föreningen 

Årsmötet beslutar Sandra Andersson som ordförande för föreningen.  

17.  Val av övriga styrelseledamöter och suppleanter 

Val av styrelseledamöter jämte suppleanter för 2025: 

Till styrelseledamöter på 2 år respektive 1 år valdes: 

Marina Berg 1 år  

Nora Jonsson 2 år  

Jenny Lindström 1 år  



Maya Bergström 1 år 

Till suppleanter på 1 år i inträdesordning:  

Malin Claesson 1 år  

Anna Eriksson 1 år  

 

Ingen av de invalda i styrelsen har önskan om att ha kassörsposten så även för 

verksamhetsåret 2025 kommer föreningen att adjungera person till den posten. Som 

adjungerad kassör för 2025 omvaldes Wilma Törnkvist. 

18.  Fastställande av ungdomsledamot jämte personlig suppleant utsedda av 

ungdomssektionen 

Ungdomssektionen deltar med olika ledamöter enligt rullande schema.  

19.  Fastställande av eventuella sektioner förutom ungdomssektionen (27§) 

Årsmötet fastställer tävlingskommitén. Tävlingskommitténs syfte är att behandla och 

hantera vår lokala tävling samt klubbmästerskapet.  

20.  Val av två revisorer och en revisorssuppleant eller registrerat revisionsbolag 

Lovisa Björkman och Sigyn Norén omvaldes till revisorer för år 2025. Kersti Iwerbo 

omvaldes till revisorsuppleant för 2025 på 1 år.  

21.  Beslut om antalet ledamöter i valberedningen 

Två ledamöter i valberedningen.  

22. Val på ett år av ordförande och ledamöter i valberedningen 

Anneli Lund och Anki Lunde valdes till valberedning år 2025.  

23.  Val av ombud till SvRFs och distriktets allmänna möten och eventuella andra 

möten där föreningen har rätt att representera med ombud 

Den som vill och har möjlighet får åka på distriktets allmänna möten och 

sammanträden.  

24.  Sammanträdets avslutande 

Mötesordförande tackade för visat intresse och förklarade mötet för avslutat.  

Klubben tackar Berit för ett gott samarbete. Årsmötet avtackar även Josefina 
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Nicklasson, Tove Pallin och Ulrika Andersson som avgår från styrelsen. Årsmötet 

avtackar Ella Ridehag och Tyra Andersson som avgår från ungdomssektionen.  

 


